

Letter of Certificate

We, Zhengzhou Runde Dellonscope Co., Ltd. ("Dellon") are hereby pleased to certify that "GENERAL OPTICS" LLC (Russia, 197110, Russian Federation, Saint-Petersburg, municipal district Chkalovskoye, Dynamo prospect, building 2, letter B, room No. 304/2) as an official agent to manage the dealer network, direct sales, after-sales support and service for eVIT (Dellon production) brand video scopes in the territory of Russia from 2022-June to 2023-May unless further written notice of earlier termination from Dellon.

Sales Manager

Zhengzhou Runde Dellonscope Co., Ltd.

Kitty Zhao



Date: June 01, 2022

ПЕРЕВОД

Письмо о сертификации

Мы, Zhengzhou Runde Dellonscope Co., Ltd. («Деллон»), наделяем ООО «ДЖЕНЕРАЛ ОПТИКС» (197110, Российская Федерация, г. Санкт-Петербург, муниципальный округ Чкаловское, Динамо проспект, дом 2, литера Б, помещение №304/2) правами официального представителя, с правом управлять дилерской сетью, руководить продажами, осуществлять гарантийное и послегарантийное обслуживание видеоэндоскопов бренда eVIT (производитель Деллон) на территории России с июня 2022 года по май 2023 года, если права данного не прекращены обязательствами иного письма о сертификации.

Генеральный директор
ООО «ДЖЕНЕРАЛ ОПТИКС»



Вяльцев Ю.В.